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DEBATA W SPRAWIE TAMYDEBATA W SPRAWIE TAMY

W spotkaniu udzia∏ wzi´li poza nieszawianami: po-
se∏ ¸ukasz Zbonikowski, Izabella Trojanowska - dyrek-
tor biura senatora Andrzeja Persona, prezydent W∏oc-
∏awka Andrzej Pa∏ucki, starosta aleksandrowski Zbig-
niew ˚bikowski, prof. Zygmunt Babiƒski - dyrektor
Instytutu Geografii Uniwersytetu Kazimierza Wielkiego
w Bydgoszczy, wójt Wagaƒca Piotr Marciniak, radni

Ciechocinka, a tak˝e mieszkaƒcy bli˝szych i dalszych
okolic Nieszawy.

Debata pokaza∏a, ˝e nie tylko burmistrz Nieszawy
Andrzej Nawrocki i radni walczà o bezpieczeƒstwo
miasta, które jest zagro˝one przez samotny stopieƒ
wodny we W∏oc∏awku, ale ca∏e spo∏eczeƒstwo. Podczas
spotkania próbowano odpowiedzieç na kilka istotnych
pytaƒ, m.in. kto powinien sfinansowaç budow´ tamy
w Nieszawie. Pytania by∏y kierowane g∏ównie do pos-
∏a ¸ukasza Zbonikowskiego. Uczestnicy debaty chcie-
li przede wszystkim poznaç plany i decyzje rzàdu w
sprawie inwestycji, o którà boje toczà si´ ju˝ od 16
lat.  Burmistrz Andrzej Nawrocki wyrazi∏  przypusz-
czenie, i˝ dzi´ki programowi w TVP 3 idea budowy
tamy zyska nowych zwolenników. Podczas spotkania
nie pojawi∏ si´ ani jeden g∏os przeciwny. Prof. Zygmunt
Babiƒski po raz kolejny podkreÊli∏: - Mam  nadziej´,
i˝ w∏adze w koƒcu zrozumiejà, ˝e trzeba budowaç
nast´pny stopieƒ, poniewa˝ w∏oc∏awski zagra˝a Êro-
dowisku i spo∏eczeƒstwu ˝yjàcemu w miejscu, które
mo˝e byç w najbli˝szym czasie zalane.

      Tekst i fot. Wanda Wasicka

Dyskutowano tak˝e poza kamerami. Od lewej: Stanis∏aw Murawski przewodniczàcy Spo∏ecznego Komitetu ds. Popierania Budowy
Stopnia Wodnego w Nieszawie,  prof. Zygmunt Babiƒski, Janusz Wasicki - mieszkaniec Nieszawy, wójt Wagaƒca Piotr Marciniak, bur-
mistrz Nieszawy Andrzej Nawrocki i pose∏ ¸ukasz Zbonikowski

12 grudnia 2006 r. w sali nieszawskiej Ochotniczej Stra˝y Po˝arnej odby∏a si´ telewizyjna debata
z udzia∏em spo∏eczeƒstwa. Przedmiotem spotkania by∏a budowa stopnia wodnego w Nieszawie, tzn.
ZA i PRZECIW tej inwestycji. Debat´ poprowadzi∏a red. Anna Trzciƒska z TVP 3.

Radni z Ciechocinka Pawe∏ KanaÊ i Krzysztof Czajka w rozmowie
z burmistrzem Andrzejem Nawrockim


